
Podnet  č. 9/2017   
 
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
 
Ing. Kolesár: 
K prvému podnetu ale by som poprosil vizuálnu pomôcku, žiadam pána Podpinku, aby 
premietol niektoré obrázky, kým nám to ešte nejaký kapitán nezakáže a týka sa pracovníkov 
mestského aktivačného strediska, ktorí pravdepodobne sú to pracovníci, usudzujem to podľa 
vesty a podľa viest. I kontajneristi často pri kontajnerizme a pri zvážaní odpadu po meste, buď 
majú oblečené mestské vesty alebo používajú ich na zakrytie materiálu, ktorý prevážajú 
a využívajú na to mestské vesty s nápisom ČISTÉ MESTO. To teda naozaj nepôsobí pekne 
a som presvedčený, že to mestu nerobí dobrú reklamu. Za čias pána Velebu si toto neviem ani 
predstaviť, aby sa niečo také mohlo udiať. Keď už im pán primátor nemôžte prikázať, aby to 
nerobili, tak navrhujem, aby ste poprosili svojich voličov z osady, aby nepoužívali mestské 
vesty s nápisom ČISTÉ MESTO pri vláčení dreva a odpadu do osady.  
 

PhDr. Čižmár: 
Ešte k tomu, keď môžem by som len podotkol, že ja poprosím asi tých vašich, ktorí vás volili, 
lebo o nich ste sa vyjadrili, že oni sú intelektuálne na tom lepšie.  
 

Ing. Kolesár: 
Nerozumel som tejto odpovedi, je to paradoxné, že pri interpelácii nedostávam odpovede, pri 
podnete, kde nečakám odpoveď, reagujete, ale samozrejme je to reakcia.  
 

PhDr. Čižmár: 
Ja som len povedal to, že požiadam tých, ktorí volili vás, vašich voličov.  
 

Ing. Kolesár: 
Tých 99 myslíte.  
 

PhDr. Čižmár: 
Požiadam tých, ktorí volili vás. 
 

Ing. Kolesár: 
Tých 99. 
 

PhDr. Čižmár: 
Tých, ktorí volili vás. 
 

Ing. Kolesár: 
Tých 99. 
 

PhDr. Čižmár: 
Tým sme si povedali všetko, tých, ktorí volili vás.  
 

Ing. Kolesár: 
Tých 99 a ja žiadam, aby ste poprosili tých svojich 700. 
 
Určené: 
Mestské aktivačné stredisko 
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 Trebišov  15.3.2017  
 
 
VEC: 
Odpoveď na podnet č. 9/2017 
 
 Na základe podnetu boli pracovníci mestského aktivačného strediska  upozornení na uvedenú 
skutočnosť, boli nanovo oboznámení s pravidlami a predpismi na vykonávanie aktivačnej činnosti 
a možným postihom za porušovanie uvedených pravidiel a predpisov.   
 
 
 
 
 
  
 
 Miroslav Davala 
 vedúci strediska 
 
 
 
 
 
 

Kancelária primátora 


